



InnoTrans 2024

24 – 27 SEPTEMBER · BERLIN

International Trade Fair for Transport Technology

AI
MOBILITY LAB

Forward-looking and secure: AI meets mobility

As digitization advances, public transportation systems are becoming increasingly interconnected and automated. Within the mobility industry, artificial intelligence (AI) methods and solutions are becoming more and more important and are being intensively tested. The fusion of transport technology and AI will increasingly contribute to making transport more efficient, sustainable and user-friendly. In this process, however, the mobility industry also faces growing challenges in terms of security and data protection. This is where InnoTrans comes in with the AI Mobility Lab.

IN THE HEART OF THE ESTABLISHED PUBLIC TRANSPORT EXHIBITION SEGMENT, PROVIDERS OF AI-BASED SOLUTIONS, CYBER SECURITY, DATA PROTECTION AND ROBOTICS WILL HAVE ACCESS TO THIS NEW SPECIALIZED DISPLAY AREA.

The exhibition area is complemented by the AI Mobility Corner: In the hall forum, exhibitors have the opportunity to present their company and innovations or to discuss their ideas with a high-caliber expert audience.

Zukunftsorientiert und geschützt: Wenn KI auf Mobilität trifft
Im Zuge der voranschreitenden Digitalisierung werden öffentliche Verkehrssysteme zunehmend miteinander verbunden und automatisiert. Innerhalb der Mobilitätsbranche gewinnen Methoden und Lösungen der Künstlichen Intelligenz (KI) zunehmend an Bedeutung und werden intensiv getestet. Die Fusion von Verkehrstechnik und KI wird immer stärker dazu beitragen, den Verkehr effizienter, nachhaltiger und benutzerfreundlicher zu gestalten. In diesem Prozess stehen der Mobilitätsbranche jedoch auch wachsende Herausforderungen hinsichtlich Sicherheit und Datenschutz bevor. An dieser Stelle setzt die InnoTrans mit dem AI Mobility Lab an.

INMITTEN DES ETABLIERTEN MESSESEGMENTS PUBLIC TRANSPORT STEHT ANBIETERN VON KI-BASIERTEN LÖSUNGEN, CYBERSECURITY, DATENSCHUTZ UND ROBOTIK DIESER NEUE, SPEZIALISIERTE THEMENBEREICH ZUR VERFÜGUNG.

Der Ausstellungsbereich wird ergänzt durch die AI Mobility Corner: In dem Hallenforum haben Aussteller die Möglichkeit ihr Unternehmen und Innovationen zu präsentieren oder ihre Ideen mit einem hochkarätigen Fachpublikum zu diskutieren.



AI-BASED SOLUTIONS



DATA PROTECTION



CYBER SECURITY



ROBOTICS



+ Stand offer

Effective and ready to use

- Fully equipped stand 3 m x 1 m in the AI Mobility Lab display area
- Equipment and fittings
- Electricity supply, WiFi, carpet, lighting
- Company name on the stand module
- General stand cleaning
- 2 exhibitor passes
- 20 trade visitor vouchers
- AUMA fee
- Media-Package as co-exhibitor
- Inclusion at InnoTrans Plus, special AI Mobility Lab section
- One-time slot in the AI Mobility Corner

+ Standangebot

Effektiv und schlüsselfertig

- Komplettstand 3 m x 1 m im Gemeinschaftsbereich AI Mobility Lab
- Möblierung
- Elektroanschluss, WLAN, Teppich, Beleuchtung
- Firmenname am Standmodul
- Allgemeine Standreinigung
- 2 Ausstellerausweise
- 20 Besuchervoucher
- AUMA-Beitrag
- Media-Package als Mitaussteller
- Nennung auf InnoTrans Plus, Sonderbereich AI Mobility Lab
- Zeitslot in der AI Mobility Corner

Flat rate charge: 2,950 EUR plus VAT

**Register now online in our exhibitor portal at:
www.innotrans.de/exhibitorportal**

Pauschalpreis: 2.950 EUR zzgl. USt.

**Melden Sie sich jetzt online in unserem Ausstellerportal an unter:
www.innotrans.de/ausstellerportal**

InnoTrans 2022 Facts / Fakten

A driving force, innovation platform
and international stage for the industry

- 2,771 exhibitors from 56 countries
- 132,319 trade visitors from 137 countries
- 200,000 sqm gross
- 42 halls
- 3,500 meters of track
- 142 vehicles in the Outdoor Display
- incl. 14 buses in the Bus Display

- Impulstreiber, Innovationsplattform und internationale Branchenbühne
- 2.771 Aussteller aus 56 Ländern
- 132.319 Fachbesucher aus 137 Ländern
- 200.000 m² Fläche (brutto)
- 42 Hallen
- 3.500 laufende Meter Gleis
- 142 Fahrzeuge im Outdoor Display
- davon 14 Busse im Bus Display

InnoTrans Plus

Stay connected before, during and after the trade fair, and always have the latest information about the mobility industry, exhibitor and product details, and videos on demand.
InnoTrans Plus is the digital extension of InnoTrans – anytime, anywhere.

Bestens vernetzt bleiben vor, während und nach der Messe sowie immer die neuesten Informationen rund um die Mobilitätsbranche, Aussteller- und Produktdetails sowie Videos on demand. InnoTrans Plus ist die digitale Erweiterung der InnoTrans – jederzeit und überall.

plus.innotrans.de

